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Päätösehdotus Hyvinvointialuejohtaja Leivonen Kirsi: 
 
 Aluehallitus toteaa vastauksessaan Juuan kunnanhallitukselle, että 

palvelutuotantosuunnitelman muuttaminen käsillä olevassa tilanteessa ei 
ole tarkoituksenmukaista. Hyvinvointialueen palvelustrategiaa ja siihen 
liittyvää palveluverkkosuunnitelmaa ollaan valmistelemassa kevään 2023 
aikana ja se tulee päätettäväksi aluevaltuustoon kesäkuun loppuun 
mennessä. Tässä yhteydessä arvioidaan palvelujen tarve ja niiden 
tuottaminen eri alueilla. 
 
Edelleen hallitus merkitsee tiedokseen tarkastuslautakunnan § 
27/20.2.2023 asiassa antaman vastauksen Juuan kunnanhallitukselle. 
 
Hallitus välittää Juuan kunnanhallituksen esityksen tiedoksi 
tulevaisuuslautakunnalle.  

 
 
Päätös Keskustelun kuluessa Tapio Hämäläinen esitti, että Juukaan järjestetään 

röntgenlaitteet. Osmo Pirhonen kannatti Tapio Hämäläisen tekemää 
esitystä. 
 
Koska oli tehty esittelijän ehdotuksesta poikkeava päätösehdotus, asiasta 
tuli äänestää. Puheenjohtaja esitti äänestystavaksi nimenhuutoäänestystä, 
ja että esittelijän ehdotuksen kannalla olevat äänestävät JAA ja Tapio 
Hämäläisen ehdotuksen kannalla olevat äänestävät EI. Äänestystapa ja -
järjestys hyväksyttiin. 
 
Seuranneessa äänestyksessä annettiin kahdeksan (8) JAA-ääntä (Auvinen, 
Elo, Heinonen, Mustonen, Puruskainen-Saarelainen, Reijonen, Taponen, 
Tirkkonen) ja kaksi (2) EI-ääntä (Hämäläinen, Pirhonen). 
 
Puheenjohtaja totesi esittelijän ehdotuksen tulleen aluehallituksen 
päätökseksi. 
 



Merkittiin pöytäkirjaan, että hallituksen puheenjohtaja Juha Mustonen 
poistui kokouksesta klo 12.07 tämän asian käsittelyn jälkeen ja 1. 
varapuheenjohtaja Matti Taponen siirtyi kokouksen puheenjohtajaksi. 

 
 
Selostus Juuan kunnanhallitus esittää päätöksessään § 14/23.1.2023 kohdassa 2., 

että Pohjois-Karjalan hyvinvointialueen aluehallitus ja -valtuusto 
hyväksyvät palvelutuotantosuunnitelman muutoksen siten, että Juukaan 
palautetaan röntgenpalvelut. Saman päätöksen 1. kohdassa kunnanhallitus 
pyytää Pohjois-Karjalan hyvinvointialueen tarkastuslautakunnalta 
toiminnan arvioimiseksi kantaa asiaan. Em. päätöksessä Juuan 
kunnanhallitus uusii § 325/24.10.2022 tekemänsä esityksen 
hyvinvointialueen tarkastuslautakunnalle, jonka lautakunta siirsi Siun soten 
yhtymähallitukselle siten, että yhtymähallitus ei enää ehtinyt 
käsittelemään asiaa ennen kuin sen toiminta päättyi 
hyvinvointialuelainsäädännön mukaisesti. Juuan kunnanhallituksen 
esittämät perustelut esitykselleen ilmenevät liitteenä olevasta 
päätöksestä. 

 
 Hyvinvointialueella on käynnissä palvelustrategian ja siihen liittyvän 

palveluverkon suunnitelma, jotka on määrä hyväksyä aluevaltuustossa 
30.6.2023 mennessä. Aluevaltuusto on hyväksynyt siihen saakka 
noudatettavaksi Siun sote -kuntayhtymän hyväksymän 
palvelutuotantosuunnitelman. Palvelustrategian ja -verkon 
suunnitteluaikataulu huomioiden ei ole perusteltua lähteä muuttamaan 
nyt kuntayhtymässä hyväksyttyä palvelutuotantosuunnitelmaa. 
Hyvinvointialueen tulevaisuuslautakunta vastaa palvelustrategian ja -
verkon valmistelusta. 

 
 Tarkastuslautakunta on antanut asiaan vastauksensa § 27/20.2.2023, joka 

kuuluu seuraavasti: 
 
 ”Tarkastuslautakunta toteaa lausuntonaan Juuan kunnanhallitukselle, että 

hyvinvointialueen tarkastuslautakunta raportoi arvioinnin tuloksista 
hyvinvointialuelain 125 §:ään perustuen aluevaltuustolle kultakin vuodelta 
arviointikertomuksessa. 

 
Tarkastuslautakunta voi raportoida tilikauden aikana myös muista 
merkittävistä havainnoista, ellei niistä raportointi voi tarkastuslautakunnan 
näkemyksen mukaan odottaa arviointikertomuksen valmistumista. 
Pääsääntöisesti tarkastuslautakunnan raportointi tapahtuu kuitenkin 
arviointikertomuksessa.” 

 


